
Rondvraag PvdA aan gedeputeerde C. Loggen, tijdens cie NLG d.d. 8 juni 2020:

In het Noord Hollands Dagblad van  4 juni 2020, staat een artikel waarin wordt 
beschreven dat bij de dijkversterking van de Markermeerdijken er  - volgens de 
Vereniging van mossen- en korstmossenonderzoek - 11 bijzonder soorten korstmossen 
zouden dreigen te verdwijnen.        
Een van de aanbevelingen die de Vereniging doet is om de oude stenen te hergebruiken,  
aan de bovenkant van de dijk, t.b.v. de historische uitstraling van die dijk en om de 
korstmossen een tweede kans te geven. 

• Brengen de observaties / zorgen van Vereniging van mossen- en 
korstmossenonderzoek de activiteiten rondom de dijkverzwaring van de 
Markermeerdijken in gevaar of vertragen zij die?

• Komen de aanbevelingen van de Vereniging in aanmerking voor opvolging? Zo ja, gaat dat 
dan ook gebeuren, zo nee, waarom niet?


